
JÆGERSPRIS K O M M U N E  
Ø K O N O M I U D V A L G E T

Det meddeles herved, at der afholdes økonomiudvalgs
møde

mandag, den 8. december 1986 kl. 13.30 

på Jægerspris rådhus, udvalgslokale II, med følgende

D A G S O R D E N :

Ophævelse af bygge- og anlægsstop:

Ved skrivelse af 26.11.86 medd. Kommunernes Lands
forening at det nuværende bygge- og anlægsstop 
ophæves pr. pr. 27.11.86.

Vedr.: Indkøb af bøger til Sogneskolens 
bibliotek i.f.m. ekstrabevilling i 1986.

Bibioteket fik i 1985 en ekstrabevilling for 
1986 til indkøb af mangler i bogbestanden.
I april 1986 blev der bestilt varer for kr. 
60.000,- i Frederikssund Boghandel, idet man 
havde håbet på at få bøgerne inden sommer
ferien .
Boghandelen har imidlertid oplyst pr. 28.okt. 
at der kun kan leveres for ca. 17.000,-kr. 
og resten er udsolgt.
Konsekvensen er at ophøre med at bruge Fre- - 
derikssund Boghandel, men det hjælper ikke 
på den kendsgerning, at vi sidst på året vil 
have et restbudget på ca. kr. 40.000,-.
For at undgå forhastede og overfladiske ind
køb skal der derfor ansøges om en negativ 
bevilling for 1986 på kr. 40.000,- og en 
ekstrabevilling for 1987 på kr. 40.000,-.

Skoleforvaltningen, den 30.10.86. 

Fremsendes med anbefaling til KU.

Kulturelt Udvalg, den 03.11.86.
Der anbefales besparelse i 1986 på kr.40.000,- 
og en tillægsbevilling i 1987 på kr. 40.000,-.



PH
Vedr, dagplejen - legestue på Vester Mose.

Centerleder Jan Thygesen, Vester Mose og dagpleje
leder Joan Sæther ansøger i skr. af.29.lo.86 om en 
tillægsbevilling på 3o.ooo kr., som skal anvendes 
til en bedre indretning af,mødelokalerne på Vester 
Mose.

Dagplejen bruger lokalerne på Vester Mose, som lege 
stue tirsdag og onsdag formiddag, og fremmødet på 
disse dage er gennemsnitlig 7 dagplejer og 3o børn 
i alderen o - 3 år. Herudover anvendes lokalerne 
til en lang række andre formål.

Som begrundelse for denne tillægsbevilling anføres 
at mødelokalerne er uhensigtsmæssig indrettet med 
det inventar, der er på stedet, hvilket gør plads
forholdene trange i forbindelse med afholdelse af. 
legestue. Endvidere mangler dagplejen skabsplads 
til opbevaring af.beskæftigelsesmaterialer og lege 
tøj, der oftest må stå på gulvet til gene for ren
gøringspersonalet og de øvrige bruger af lokalerne

Som løsning på de trange pladsforhold foreslår man 
at der indkøbes 2 stk. nye borde med bevægeligt 
understel, skabsVæg til opbevaring af:besk.mat. ô  
legetøj samt stabelbare børnestole.

SSF., den 2o.11.86: I budget 1986 er det forudsat, 
at fritidshjemmet udvides med 24 børn til 4o børn. 
Allerede i februar 1986 besparede socialudvalget 
3oo.ooo kr., idet udvidelsen på daværende tidspunkt 
først kunne ske pr. 1.7.86.

Ombygningsarbejderne-har trukket i langdrag på 
Véster Mose, og, det er forvaltningen bekendt, ac 
udvidelsen først vil være en realitet pr. 1 .3 .3 7 . 
Socialforvaltningen skal således pege på, at til
lægsbevillingen på de 3o.ooo kr. søges afholdt inde 
for fritidshjemmets rammer, (omplacering).

Socialudvalgsmøde den 25.11.1986.: Socialudvalget 
har godkendt ansøgning om bedre indretning af i le
gestuen.
Der skal indhentes billigere tilbud. Tilbuddet kan 
godkendes af:forvaltningen.
SSF., den 27.11.86:tBudgetomplaceringen foreslås 
foretaget på flg. konti:
løn
vikar - løn 
forplejning 
beskæft.mat. 
inventar

515o2olo-o6 
" o5o-ol 
" 23o-5o
"i 24o-o6 

21o-o7

- I6.000 kr. 
5. ooo 
5. ooo 
4.ooo 

+ 3o.ooo ii



j.nr. o52513o2ol 
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Budgetomplacering ~ Gerlev børnehave.

Inst.leder B. Retoft ansøger i skrivelse af;13.11. 
86 om at budgetomplacere 5.ooo kr. fra adrainistra- 
tionskontoen til vikarkontoen, idet vikarkontoen 
er overskredet.

Som begrundelse for denne omplacering anføres, at 
lederen p.g.a. personlige årsager har været nød 
til, at afspadsere uden dette har kunnet planlæg
ges indenfor arbejdstiden med dertil flg. ekstra 
vikarudgifter. Samtidig har der i den seneste tid 
været megen sygdom blandt personalet.

SSF. den 17.11.86: Budgetomplaceringen anbefales 
ud fra de særlige omstændigheder, der ligger til 
grund i denne sag.

Flg. beløb budgetomplaceres:
konto 513o2321-5o - 5.ooo kr.

M. 513o2o27-o7 + 5.ooo kr.

Socialudvalgsmøde den 25.11.1986: Godkendes.

SSF. den 27.11.86: Kopi til Gerlev Børnehave.

j.nr. o52514o4ol 
PH

Budgetomplacering - Kragebakken.

Institutionen gør i skrivelse af.7.11.86 opmærk
som på, at administrationskontoen forventes over 
skredet med ca. 6.000 kr. Som årsag hertil anfø 
res udgifter til annoncering, der har belastet kon
toen med et beløb på alene 1 1 .0 0 0 kr.

Regnskabet pr. 17.11.86 for adrainistrationskontoen 
udviser 25.o3o kr. (heri er indregnet en forventet 
regning på reparation af 1 fotokopieringsmaskinen) 
mod et budget på 19.53o kr.

Efter nærmere gennemsyn af.budgettet peger institu
tionen - som kompenserende besparelse - på kontoen 
for handicaptillæg og fastlønskt. på rengøring,som 
ikke forventes opbrugtinden årets udgang.

SSF. den 17.11.86: Omplaceringen på de 6.000 kr. 
anbefales på flg. konti:

konto 514o444o-o8 + 6.000 kr.
"1 514o4o5o-o2 - 2 .000 kr.
"i 514o41oo-o6 - 4.ooo kr.

Socialudvalgsmøde den 25.11.1986: Godkendes.
SSF. den 27.11.86: Kopi til Kragebakken.
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Takstfastsættelse for 1987 på piejehjemme

I forbindelse med fremlæggelsen af:budget 1987 har 
der ikke været drøftet størrelsen af.betalingen pr 
dag ved daghjems,nat - og aflastningsophold. Dette 
er ej heller sket for madudbringningen.

Der er ikke fra centralt hold fastsat regler for 
betaling af.aflastnings - og natophold, medens der 
for daghjem er af:socialstyrelsen fastsat en beta
ling svarende til 4o °L af. folkepensionens grund
beløb for en enlig pr. dag.

Betalingen i 1986 er sat til flg.:
Af lastningsophold 49 kr. pr.■ dag
Natophold 21 kr. 11 11

Daghjemsophold 41 kr. 11 11

Madudbringningen 19.>5o kr. pr. portion

På budget 1987 er der forudsat en indtægt med 
118.22o kr., som er baseret på seneste kendte tal 
for 1985 regnskab. Iflg. regnskabsrapporten pr. 
3o.9.86 udviser kontoen en indtægt med 121.ooo kr. 
og forventningerne inden året er omme er I60.000 
kr.

Forvaltningen skal således foreslå, at taksterne 
for 1987 på aflastnings,nat - og daghjemsophold 
samt madservice fastsættes under hensyn tagen til 
den forventede stigning i pensionens grundbeløb, 
som i 1987 er 2 %.

Såfremt man tager udgangspunkt i, at taksterne på 
plejehjemmet skal stige med samme procent som pen
sionens grundbeløb, kan disse opgøres som nedenfor 
anført:

Takst
1986

Takstforslag
1987

Aflastningsophold 49 kr. 5o kr. pr.dg.
Natophold 21 kr. 2 1 ,5o kr. ",
Dagophold 41 kr. 42 kr. pr.dg.
Madudbringningen 19,5okr. 2o kr. pr.port

Betalingen foreslås 
skabs år ad gangen.

samtidig fastsat for et regn-

Socialudvalgsmøde den 25.11,1986: Forvaltningens 
fors lag godkendes.
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Dagplejen - tillægsbevilling.

Dagplejen ansøger i skrivelse af;. 27. lo. 86 ora til
lægsbevilling på kr. 29*ooo til konto for "bleer", 
idet budgettet på kontoen er overskredet med dette 
beløb.

Merforbruget skyldes kraftig stigning i anvendel
sen af allergi-bleer, samt stigning i børnetallet 
fra o - 2  årige. Fra 1985 - 1986 er antallet af. 
børn i alderen o - 2 år steget med 41 børn på års
basis .

Prisen på bleer spiller naturligvis ind på udgifts 
forbruget, og til -sammenligning kan følgende pri
ser på bleer oplyses:

alm. bleer o, 5o kr. pr. stk.
T- bleer (allergi -

ble) 1,34 kr. ", "i
Libero (allergi-ble) 2,33 kr. "i ".

Det kan supplerende oplyses, at "Kragebakkens", 
vuggestue bruger kr. 546 årlig pr. barn (her til
bydes kun alm.bleer) medens udgiften for dagplejen 
er ca. 6oo kr. årlig pr. barn med tilbud om tre 
slags forskellige bleer.

Såfremt denne tillægsbevilling ikke kan imødekom
mes, skal dagplejelederen anmode om fritagelse 
for at kunne tilbyde børn i Dagplejen allergibleer 
idet man ikke finder økonomisk mulighed herfor.

SSF. den 4.11.86: Opmærksomheden henledes på, at 
dagplejen har dispositionsbemyndigelse indenfor 
en samlet ramme, der består af

48 beskæftigelsesmaterialer 
52 underholdning og udflugter 
56 inventar og bleer

Socialudvalgsmøde den 25.11.1986.: Tillægsbevil
ling anbefales med kr. 29.000,-.
Det anbefales, at der gives samtlige institutioner 
mulighed for at yde allergibleer.



Erik Vester Hansen, Fr.værk "

Ovennævnte er excl. moms.

EJD.UDV. d. 26.11.86: Erik Vester Hansen, 
indstilles med kr. 4o.879,- + moms.

BUDGETKONTROL
3

Regnskabsrapport pr. 1.12.86 med sidste 
opdatering pr. 28.1T.86 fremsendes til 
økonomiudvalget.
Rapporten viser ikke de store afvigelser, men 
giver dog anledning til at søge følgende 
tillægsbevilling.

02 KOMMUNALBESTYRELSESMEDLEMMER

Området dækker udgifter til borgmestervederlag, 
diæter, møder og repræsentation.
Det forventes at der ved årets udgang mangler 
kr. 60.000.
Beløbet foreslås financieret ved:
kto. 602 00 045-07 ...............  kr. 60.000
06 Tidsindskud hos pengeinst.
kto. 706 00 010-00 ...............  kr. 60.000-

kr. 0



Pædagogisk medhjælp ved Ungdomsskolen.
Ungdomsskolenævnet anmoder i skrivelse af 16. 
oktober 1986 om, at der hurtigst muligt bliver 
ansat en pædgogisk medhjælp ved Ungdomsskolen.
Baggrunden for ansøgningen er:
- et stadigt stigende arbejdspres både i dag- 
og aftentimerne, der bevirker at stadig fle
re opgaver hober sig op på kontoret

- kontorets funktion er vigtig i aftentimerne
- ungdomsskoleinspektøren kan ikke føre til

syn med undervisningen og samtidig passe 
kontoret

- ungdomsskoleinspektøren har en del møde
aktiviteter og kurser, som ligger sam-' 
tidig med undervisningen

- hvis ungdomsskoleinspektøren skulle blive 
syg, ville der opstå et problem.

I sæson 1985/86 har USK opnået 5063 timer
Inspektør ‘ 4000 "
Rest t/pæd.medhjælp 1063 timer

Iflg. cirkl, af 14.04.86 kan pæd.medhj. an
sættes og være til rådighed for skolen i 13 
timer pr. uge, hvilket vil betyde en løn
udgift på ca. kr. 32.650,- for 1 år.

Skoledirektøren den 13.11.86
Ansøgningen anbefales under henvisning til ung
domsskolenævnets påtegninger.
Ungdomsskolen er ny i Jægerspris, og det blev 
ved tilrettelæggelsen af budgettet for 1987 
oplyst fra ungdomsskolens side, at man på 
baggrund af en enkelt sæson havde meget svært 
ved at overskue de budgetmæssige konsekvenser 
af en selvstændig ungdomsskole.
Samtidig er der sket en udvikling af arbejdet 
i ungdomsskolen f.s.a. den hensyntagende spe
cialundervisning, hvilket i højere grad end 
antaget kræver ungdomsskoleinspektørens til
stedeværelse på kontoret fra kl. 1800.
Det anbefales derfor at udgiften til en pæ
dagogisk medhjælp for ungdomsskoleinspektø
ren gives som en tillægsbevilling i 1987.

Skolekommissionen, den 19.11.86.

Ungdomsskoleinspektøren oplyste, at det op 
rindeligt var meningen at kun Jægerspris, 
Skibby og Frederikssund skulle deltage, 
men at der nu også kommer elever fra Øl
stykke og Stenløse.

Ansøgningen anbefales.

Kulturelt Udvalg, den 1. dec. 1986.

Anbefales som tillægsbevilling i 1987.



Ny teknologi på rådhuset.

Efter anmodning fra økonomisk forvaltning ved
tog chefgruppen i november 1985 at der blev 
nedsat en arbejdsgruppe med det formål "at 
fremkomme med et beslutningsgrundlag om, hvor
ledes kommunen bør investere i EDB for at opnå 
en øget rimelig fremtidssikret anvendelsesmu- 
1ighed
På denne baggrund udarbejdede arbejdsgruppen (4 
personer) en kravspecifikation som grundlag for 
det videre arbejde.
Efterfølgende udvalgte gruppen nogle potentiel
le leverandører, hvoraf følgende leverandører 
er kontaktet:

Regnecentralen
Ericsson
NCR
Nixdorff 
KMD (CR 16)

Efter en mere detaljeret gennemgang og vurde
ring af maskinel sant programel blev der ind
hentet tilbud fra 3 firmaer med følgende resul
tat :
Regnecentralen .... kr. 1.005.185
Ericsson ......... kr. 1.191.470
NCR"........   kr. 1.226.000

(Tilbudssumnerne er afgivet på samme grundlag
og indeholder stort set alle udgifter v/anskaf
felse af 16 pladser. - Herunder uddannelse).
Ud fra en såvel funktionel som økonomisk syns
vinkel anbefaler arbejdsgruppen, at kommunen 
indkøber udstyr fra REGNECENTRALEN. 
Arbejdsgruppen afholdte et informationsmøde for 
hele personalet den 11.11.86, hvor projektet 
blev fremlagt, og fremtidige forventninger blev 
drøftet.
Inden endelig stillingtagen ønskes gruppen ud
videt med en repræsentant fra hver forvaltning. 
Formålet med denne udvidede kreds er bl.a.:
- at flere personer får demonstreret udstyret.
- flere spørgsmål bliver afklaret.
- fordeling af arbejdspladser i forvaltninger 

så budget overholdes.

Ansvar for drift/anvendelse/udnyttelse af EDB 
i de enkelte forvaltninger - udlægges til hver 
forvaltning.
Administrationen bør nedsætte en permanent tek
nologigruppe, som har det overordnede indblik/ 
tilsyn og som varetager løbende vurdering.
Alle fremtidige EDB spørgsmål bør komme til ud
talelse i teknologigruppen.
Ud fra ovenstående søges om:

- frigivelse af rådighedsbeløb.
- kompetance til indkøb og anskaffelse inden 

for budgettes rammer med færdig installation 
pr. 1/4-1987.

séZété&S ~

■ ■■ -

vend.



^TT^fortsat.

Samarbejdsudvalget 24.11,86: Oplæg til dagsorden 
anbefales.
Der indhentes udtalelse fra Kommunedata som fore- 
1 ægges Regnecentralen m.h.t. fremtidige programmer 
for skat og social.

Fung.komm.dir, t den 2. aec. 1986
Det afsatte rådighedsbeløb udgør kr. 9ol.ooo
excl. moms.
Foruden EDB-anskaffelse skal beløbet også dække 
udgifter til flexur ca. 75.ooo.
Til EDB-anskaffelse bliver herefter ca. 825.ooo 
+ moms.
Da der herefter mangler ca. 1 7 5 .0 0 0 i forhold 
til tilbud, søges om overførsel af kr. I75 .000 
fra 1986 (konto 6o5oo228ol EDB-anskaffelse) til 
1987.

Teknisk udvalg - tillægsbevilling.

Gennemgang af udvalgsrapport pr. 19.11.86 med 
sidste posteringsdato 14.11.86 giver anledning 
til ansøgning om følgende tillægsbevillinger:

Idrætspladser

Arealer og pladser.

Entrepre.-og håndv. 0310213004 kr. 2.000
Øvrige tje. 0310213500 " 18.000
Det samlede forbrug udgør 73.000 
heraf vedr. kr. 25.000 udgifter til 
græsmal ing.

SpiIdevandsanlæg

Afledte driftudgifter vedr, kloak syd 

Øvrige tje. 0520015604

Lodsejerbidrag.

Salg af prod. og yd.0520016007 

Rens.an læg Nedre Draaby 

Personale.

Lønninger 0530201007
Tjenestey. u. moms 0530205002
Grundet udlægning af kloak syd 
samt i forbindelse med nedlæggelse 
af forbrændingsanstalt er der nu 
ansat to personer.

" 117.000- 

" 130.000-

11 80.000 
" 20.000

fortsættes....



Maskiner og materiel.

Anskafelse 0530214907 " 15.000
Entrepre,-og håndv. 0530217000 " 5.000
Beløbet skal dække udgifter 
til køb af filter og reparationer 
af rensningsanlæg.
Det samlede forbrug på område 
udgør 50.000 kr. Heraf anskafelse 
af filteranlæg 16.000 kr. og repara
tioner af slampumpe 14.000 kr.

Tekniske installationer.

Entrepre.-og håndv. 0530221008 11 28.000
Øvrige tje. 0530222101 " 2.000
Reparationer og udskiftning 
af div, ting,(ialt brugt kr. 77.600 )

fortsat.

Slam.

Entrepre.-og håndv. 0530227006 " 126.000-

Rens.anlæg Tørslev

De samlede driftudgifter var ikke kendt på 
budgettidspunktet hvorfor der budgetnsessiget 
kun er afsat et tal jfr. ovenfor.

Fast ejendom.

Øvrige varekøb 0530309002 " 5.000
Tjenestey. u. mans 0530311902 " 2.000
Øvrige tje. 0530312100 11 3.000
Beløbet skal dbekke udgifter vedr. 
reparation og udskiftninger.

El og vand.

Øvrige tje. 0530313107 " 85.000

Maskine og materiel.
Øvrige varekøb 0530314006 •
Forsikringer 0530316505 "
Entrepre.-og håndv. 0530317005 
Beløbet dtekker indkøb af olie, 
reparationer og udskiftninger.

Tekniske installationer.

Entrepre.-og håndv. 0530321002 11
Øvrige tje. 0530322106
Udgifter til spuling og tv inspektion.

Administration.

4.000
1.000 
5.000.

500
6.50Q

Øvrige tje. 0530322505 " 2.000

Slam.

Entrepre-og håndv. 0530327000 " 2.000

fortsættes



fortsat.

Anlæg losseplads

Projektering.

Øvrige tje. 0531201008 " 18.000
Øvrige tje. 0531301002 " 17.000
Beløbet dækker forundersøgelse ved 
etablering af ny fælles losseplads for 
Skibby og Jægerspris.

Betaling til kommunekemi

Øvrige tje. 0640004150 " 15.000
Beløbet dækker behandlingsafgift 
vedr. kemikalieaffald.

Vejvæsen

Andet materiel.

Anskafel se 2060009905 " 370:000
Der er ialt brugt 773.000 kr. 
hvoraf 208.000 kr. er brugt til 
køb af traktor og yderligere er 
anskaffet fejemaskine samt vand
pumpe.

. Forstærkning af kørebaner.

Entrepre-og håndv. 2120002050 " 333.000-

Afmærkninger på kørebanen.

Entrepre-og håndv. 2160003009 " 5.000-

Udg ifter i forbindelse med vejes 
udskillelse af matriklen.

Øvrige tje. 22300202005 " 5.000
Der er ikke afsat budgettal
til opmåling af sti.. ___________

kr. . 0

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØKQNOMIUDVALGE 
med anbefaling.



Modtagestation for olie- og kemikalieaffald«
Hovedstadsrådet fremsender rapport omkring 
forholdene på modtagestationen på forbrændings
anstalten.
Rapporten har givet anledning til bemærkninger 
om forskellige mangler og uregelmæssigheder, 
som for sidstnævnte skyldes udskiftningen af 
mandskabet samt manglende instruktion. 
Hovedstadsrådet henstiller, at modtagestatio
nen udvides, således at ulovlig opmaganisering 
undgås.
Endvidere anmoder man om en redegørelse til 
brug for en evt. forlæggelse for HR's miljø
udvalg.
29.1o .86:=__TEKNISK_TOVALG
Sagen udsætées til næste møde, idet man ønske: 
nærmere oplysninger om udgifterne ved en udvi
delse af modtagestationen.
lo.11.86: Jørgen Koldby anmodet om at udarbej
de tilbud på en overdækning af arealet foran 
den nuværende modtagestation, idet der påtæn
kes at der udføres en konstruktion af T-jem 
overdækket med evt. PVC-plader og med trådnet 
på siderne. Den ekst. låge genbruges.
25.11.86: Jørgen Kolby afleverer tilbud på 
ovennævnte konstruktion kr. 42.700 excl. moms.
26.11.86 TEKNISK UDVALG
Anbefales. Sagen fremsendes til Hovedstadsrådet. 
Der søges om tillægsbevilling i 1987 på kt. nr. 
064 00 0^0-06, ialt kr. 42.7oo ecxl. moms.
Det påbudte giftskab indkøbes i indeværende år.

© _________ 3

DAFOLO fremsender tilbud på kommunekort.
Kortet er en videreudvikling af det allerede 
bestilte oversigtskort.
Prisen er kr. 60.800 excl. moms for looo stk.
Kortgruppen A/S fremsender tilbud på det til
svarende kort kr. 92.000 for 5ooo stk.
26.11.86 TEKNISK UDVALG
Man anbefaler DAFOLO1s tilbud incl. yderligere 
kr. 5.000 for 5.000 eksemplarer.
Der søges om tillægsbevilling til 65.800 

å kt. nr. 080 00 2 1-o9 i 19 8 7*



15.

4Kloak syd — etape H.14,
Foranlediget af tilstedeværelsen af telefonkabler 
i Kyndbyvejen er der ved byggemødet den 7.nov.l98 
indgået foreløbig aftale om, at tilbudslistens 
pos.4a forhøjes fra kr.24.ooo til kr.2oo.ooo.- 
P.gr. af omfanget af ændringen forelægges sagen 
for Teknisk udvalg og ØK-udvalg.

Dag og år

Mandag, 8. december 1986

Blad nr.

1722

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med anbefaling.

S
Kloak syd - tillægsbevilling
Efter meddelt anlægsbevilling er følgende nye 
aftaler indgået:

Vedr. Etape H 4.
Pr. 20.08.85 har byrådet givet
anlægsbevilling på........... kr. 1.532.407
Hertil søges tillægsbevilling " 94.698

jfr. aftaleseddel nr. 1 af
06.11.86

Vedr. Etape H 17.
Pr. 16.09.86 har byrådet givet
anlægsbevilling på............kr. 1.355.269
Hertil søges tillægsbevilling " 57.931

jfr. aftaleseddel nr. 3 af
06.11.86

Vedr. Etape H 18.
Pr. 16.09.86 har byrådet givet
anlægsbevilling på............kr. 893.667
Hertil søges tillægsbevilling " 20.474

jfr. aftaleseddel nr. 2 af
06.11.86

Kloak - Lynqerup.
Forårsaget af delvis sammenbrud af gi.ledninger 
ved gdr.Vagn Kristensen - Lyngerup - fremsender 
fa.DJ&CO overslag for en renovering af omhandlede 
ledningsnet, og som udgør ca, kr.169.ooo.-

26,11.1986. t
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at det her omhandlede be
løb medtages i kommende budgetlægning, således at 
arbejdet kan bringes til udførelse i 1988.



Erhvervsområde/Over-Pråby»
I forbindelse med en den 1.12.1986 afholdt licita
tion fremsender fa.DP&CO indstilling omkring entre 
prenør til det her omhandlede byggemodningsarbejde 
som agtes påbegyndt ved starten af 1987.

Kloak syd - etape H.l.

13.november 1986 blev der foretaget garantiefter
syn på ovennævnte entreprise, og hvor anlægget 
blev gennemgået uden bemærkninger.
Arbejdet betragtes som afleveret og garantistillej 
se kan frigives.
Økonomisk forvaltning anmoder om udvalgets indsti] 
ling til udarbejdelse af slutopgørelse foretaget 
af Kommunernes Revisionsafdeling.

26,11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at Kommunernes Revisions
afdeling nu efterfølgende udarbejder det til en- 

• treprisen henhørende anlægsarbejde.

Kloak syd - etape H.2.

13.november 1986 blev der foretaget garantiefter
syn på ovennævnte entreprise, og hvor anlægget 
blev gennemgået uden bemærkninger.
Arbejdet betragtes som afleveret og garantistiller 
se kan frigives.
Økonomisk forvaltning anmoder om udvalgets indstil 
ling til udarbejdelse af slutopgørelse foretaget 
af Kommunernes Revisionsafdeling,
26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at Kommunernes Revisions
afdeling nu efterfølgende udarbejder det til en
treprisen henhørende anlægsregnskab.

7 2 V C



©
£ 6Kloak Syd - etape H.12.

Jægerspris kommune har i Skibby kommune erhvervet 
et areal til etablering af bassinanlæg for en del 
af Kloak Syd-projektet•
Landinspektør Børge Hansen har udarbejdet udstyk 
ningssag, som skal påtegnes af Jægerspris kommune 
som erhverver arealet,
Matr.nr, 4a af Onsved afstår til bassinanlæg 
1866 m2.

uay oy ar; oiau nr.
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Landinspektøren foreslår, at erstatningsudbetalin 
gen beregnes på ialt 1911 m2.
Sagen skal efter endt behandt behandling i byrå
det fremsendes til Skibby kommune til godkendelse 
og påtegning,

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval 
get med anbefaling f.s.v, angår udbetaling af 
mererstatning, som udgør 45m2 a' kr.4.- = 18o kr 
som supplerende ulempeerstatning. 
Udstykningssagen som sådan fremsendes til byrå
det med anbefaling#

Kloak svd,- Tørslev Renseanlæg

Fa.Kruger fremsender tilbud på serviceabonnement 
for ovennævnte anlæg og som p.t. andrager årligt 
kr.9.468.- incl.moms.

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med anbefaling.



7~?£A;Jægerspris vandværk«
Færgelundens Vandforsyningslaug fremsender kopi 
af skrivelse til Jægerspris vandværk ang. til
slutningen til vandværket.
Færgelundens Vandforsyningslaug fremsender anmod
ning om kommunens støtte i danne sag, idet de af 
Jægerspris vandværk opstillede krav for tilslutr 
ning til vandværket medfører, at hver af de 5 
ejendomme, deraf 2 feriekolonier, skal betale ca. 
kr. 70.000,- for at blive til vandværket.

TEKNISK UDVALG, 26.3.1986: Kan ikke anbefales.

Økonomiudvalget 7.4.86; Kan ikke anbefales, men må 
overlades til forhandling med vandværket.

Man oplyser fra FDF/FPF, at det ikke er muligt 
at placere en boring i Færgelunden, som over
holder miljøministeriets krav om min. 3oo m 
fra nedsivnings alæg til boringen.
Man anmoder således Jægerspris kommune endnu en 
gang om at overveje sagen.

26.11.86: TEKNISK UDVALG.. . — ,y-_ . ,
Man fastholder tidligere afgørelse, idet man at
ter må henvise FDF/FPF til deres hjemkommune om 
evt. økonomisk bistand.

©

Kloak syd. - 8tape.H.4. 7 7 © ^

Kommunernes Revisionsafdeling har ved sin godken
delse af slutopgørelse fra entreprenør Børge Jen 
sen betinget sig, at Økonomiudvalget frafalder kré 
vet om dagbøder.
Revisionsafdelingen anmoder om at få tilsendt kopi 
af mødereferat fra ØK-udvalgets behandling af sa
gen.
26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at kravet om dagbøder fra
faldes, idet forsinkelsen ikke med rimelighed kan 
henvises til entreprenøren, ligesom forsinkelsen 
ej heller har medført ekstrakrav fra anden side.



7 2 *

Kloak syd - etape H*17*

Kommunernes Revisionsafdeling har ved sin godken
delse af slutopgørelse fra entreprenør Børge Jen
sen betinget sig, at Økonomiudvalget frafalder krs 
vet om dagbøder*
Revisionsafdelingen anmoder om at få tilsendt kopi 
af mødereferat fra ØK-udvalgets behandling af sa
gen*

7

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at kravet om dagbøder fra- 
faldes, idet forsinkelsen ikke med rimelighed kan 
henvises til entreprenøren, ligesom forsinkelsen 
ej heller har medført ekstrakrav fra anden side.

Kloak syd - etape H»18. 7 2 *

Kommunernes Revisionsafdeling har ved sin godken- 
.delse af slutopgørelse fra entreprenør Børge Jen
sen betinget sig, at ØK-udvalget frafalder kravet 
om dagbøder*
Revisionsafdelingen anmoder om at få tilsendt kopi 
af mødereferat fra ØK-udvalgets behandling af sa
gen.

26.11.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til Økonomiudval
get med indstilling om, at kravet om dagbøder fra
faldes, idet forsinkelsen ikke med rimelighed kan 
henvises til entreprenøren, ligesom forsinkelsen 
ej heller har medført ekstrakrav fra anden side.



Kloak syd - etape H»12« ,



matr.nr.l~ af Jægerspris Hovedgård.
7 ^

Fa,Dines Jørgensen og co. fremsender udregning 
af kloakbidrag for Jægerspris Boligselskab i for
bindelse med opførelse af 36 boliger#
Beregningen er på nedenstående alternative model
ler!
I.
Handicapinstitutionen medregnet som 6 boligpr, 
heri includeret fælleshuset,
II#
Handicapinstitutionen medregnet som instution ef
ter taksten for erhevrvsejendomme.
Bidragene udgør herefter

Dag og ar
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I.! kr.9o6.6o9,27
II.: - 847.949,94 
26.11.1986!
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller, at man anvender alternativ 
I.

Matr. nr. 1 A, Svanholm, Svanholm Alle 2.
Kollektivet anmoder om fritagelse for deltagelse 
i dagrenovation«ordningen på hovedgården, idet 
man ønsker helt at overgå til containerordning. 
Der er p.t. 12 stativer på hovedgården.
26.11.86 TEKNISK UDVALG 
Anbefales.
Der skal fremsendes kopi af kontrakt med Renhold- 
ningsselsxabet af 1898.

6.11.86/SH

S o C
BEBOERINDSKUD.



13.11.86/SH

BEBOERINDSKUD. S o  C

S£/<

I forbindelse med gennemførelse af* regionalise
ring af den vidtgående handicapforsorg fore
spørger Frederiksborg amtsråd om kommunen kan 
anvise arealer til evt. nybyggeri af institutio
ner.
De arealer som kommunen evt, kan pege på bør 
være udlagt til institutionsformål.

O £ ‘y'/A /n s ^ 4

Ansøgning om køb af areal på Esrogård:

Ved skr. af 13.11.86 ansøger tømrermester Bjarne 
Vestergård og murermester Ejner Bang Nielsen om 
køb af areal.

Formålet er at bygge 25-20 andelsboliger eller private 
boliger.



Miljøråd for Iaefjorden.
Holbæk kommune fremsender indbydelse til stif
tende generalforsamling mandag den lo.11.86 på 
Holbæk gi. rådhus kl. 14«oo.
29.10.86 TEKNISK UDVALG
Ingen af udvalgets medlemmer kan afse den nød
vendige tid. Udvalget er positivt indstillet 
og forventer fremsendt ref. fra mødet.
21.11.86: Holbæk byråd fremsender det ovenfor 
nævnte referat, idet man ligeledes fremsender 
endelige vedtægter og foreløbig betaling (lo 
øre pr. indbygger) til godkendelse.
26.11.86 ______TEKNISK UDVALG
Anbefales. Svend Åge Mortensen indstilles som 
byrådets representant i miljørådet.

t3>

Solbakkeskolen fremsender den 12. nov. 1986 
ansøgning til Direktoratet for Folkeskolen, 
Folkeskolens Forsøgsråd, om dispensation 
fra folkeskolelovens § 4 for at opnå tilla
delse til at eleverne på 3. klassetrin i 
skoleåret 1987/88 kan modtage undervisning i 
fagene dansk,regning/matematik, formning, mu
sik, og orientering som ikke fagdelt undervis
ning.
Eleverne på kommende 3. klassetrin har i så
vel første som anden klasse været undervist 
ikke-fagdelt med to-lærerordning.
Elever, lærere og forældre har udtrykt til
fredshed med ordningen og ønsker, at den skal 
fortsætte.
Ansøgningen er anbefalet af lærerråd og sko
lenævn.

Skoledirektøren den 13.nov. 1986 
Ansøgningen anbefales.
Der er ingen økonomisk udgift forbundet med 
ansøgningen.

Skolekommissionen, den 19.11.86.
Anbefales.

Kulturelt Udvalg, den 1. dec. 1986.

Anbefales.



Møllegårdskolen, Sogneskolen og Solbakkeskolen 
fremsender ansøgninger om at få mulighed for at 
udvide elevtimetallet på 1., 2. og 3. klasse
trin til det efter folkeskoleloven maksimale, 
fra skoleåret 1987/88, hvilket betyder,
- at 1 . klassetrin stiger fra 20 til 22 tim/ugt
- at 2. klassetrin stiger fra 22 til 23 tim/ugt.
- at 3. klassetrin stiger fra 22 til 23 tim/ugt
endvidere søger SOG om mulighed for at 
udvide elevtimetallet på 4. klassetrin med 1 
time ugentligt fra 25 til 26 timer (max. græn
sen er 27).
Timerne skal først og fremmest bruges til at 
styrke elevernes undervisning i dansk samt 
den musisk/motoriske udvikling.
Ansøgningerne anbefales af lærerrådene og nævnene
Skoledirektøren den 13.nov. 1986
Det skal anbefales, at skolerne får mulighed 
for at udvide elevtimetallet på 1.-4. klas
setrin som ansøgt.
Flere undersøgelser peger enstemmigt på, at 
såvel forældre som elever og lærere er af 
den opfattelse, at et af de væsentliste pro
blemer i folkeskolen er, at der siden folke
skolelovens vedtagelse i 1976 er blevet væ
sentlig mindre tid til undervisningen af e- 
leverne.
Dr. phil. Poul Skov har i temaheftet fra Dan- 
mars skolelederforening:"Skolens indhold og 
vilkår"påvist i hvilket omfang det er sket.
I den beregningsmodel, som skolerne får til
delt lærerskematimer efter, og som kulturelt 
udvalg har besluttet skal danne grundlag for 
udmålingen af lærerskematimeressourcer til 
skolerne endnu ét skoleår, er der ikke taget 
højde for udvidelsen af timetallet på de nævn
te klassetrin.
Det skal anbefales, at skolerne får mulighed 
for at udvide timetallet som ansøgt indenfor 
den timetaleramme, der afsættes til hver sko
le for skoleåret 1987/88.
Det anbefales, at der i budgettet for 1988 
ved en budgetbemærkning tages højde for ud
videlsen af elevernes timetal som ovenfor 
anført fra skoleåret 1988/89.

Skolekommissionen, den 19.11.86. 

Skoledirektørens udtalelse anbefales.

Kulturelt Udvalg, den 1. dec. 1986. 
Skoledirektørens udtalelse anbefales.



Møllegårdskolen fremsender den 06.11.86 ansøg
ning til Undervisningsministeriet, direktora
tet for folkeskolen, om tilladelse til undla
delse af kursusdeling i klasserne
8 . a&b i fagene TYSK, MATEMATIK og ENGELSK 
og i
9. a,b,&c i fagene TYSK, MATEMATIK, ENGELSK og 
FYSIK.
Såvel lærerråd som skolenævn anbefaler ansøg
ningerne .

Skoledirektøren den 13.nov. 1986 
Ansøgningerne fremsendes med anbefaling.

Skolekommissionen, den 19.11.86. 

Anbefales.

Kulturelt Udvalg, den 1. dec. 1986« 
Anbefales.

tf

Sogneskolen fremsender den 14.11.86 ansøg
ning til Undervisningsministeriet, direk
toratet for folkeskolen, om tilladelse til 
undladelse af kursusdeling i klasserne

8 .a i 
8 .b i
8 . c i
8 .d i
9 . b i

9. c i 

9.d i

fagene
fagene
fagene
fagene

MATEMATIK, ENGELSK og TYSK
ti ii ii
ti n • ii
ii ii ii

fagene MATEMATIK, ENGELSK, TYSK og 
FYSIK

fagene MATEMATIK, ENGELSK, TYSK og 
FYSIK

fagene MATEMATIK, ENGELSK, TYSK og 
FYSIK

Såvel lærerråd som skolenævn anbefaler an 
søgningerne.

Skoledirektøren, den 14.11.86. 
Ansøgningerne fremsendes med anbefaling.

Skolekommissionen, den 19.11.86. 
Anbefales.

Kulturelt Udvalg, den 1. dec. 1986. 
Anbefales.



Psykologisk Rådgivning fremsender den 26.nov. 
1986 indstilling om

/7=/<

Genoptryk ag kommuneplan 19 8 1 til 92

Da der ikke findes flere eksemplare vedr. vor 
kommuneplan, er der indhentet tilbud på nyt 
oplag.
Jægerspris offset tilbyder loo stk. til en 
pris på kr. lo . 489 incl. moms.

f å / ?

Vedr. kollektiv ulykkesforsikring tegnet for 
byrådsmedlemmer

Kommunernes gensidige Forsikringsselskab fore-* 
slår dækningssummen hævet fra kr. 300.000,- til 
kr. 500.000,- pr. person ved død og ved loo $ 
invaliditet.
Man foreslår endvidere, at dækningssummen regu
leres hvert år pr. 1 . januar med pristalsudvik
lingen.
Den årlige præmie for dækningssummer på kr. 
5oo.ooo,— udgør i 1986 kr. I30,- pr. person incl. 
bonus og rabat.
Med den nuværende dækningssum på kr. 300.00 0,- 
udgør præmien for 1986 kr. 7 7 ,- pr. person incl. 
bonus og rabat.
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Dag og år: Blad nr.

Mandag, 8. december 1986 1728
Formandens
initialer

Cp.
SKOLEINSPEKTØR - Møllegårdskolen. V
Ved ansøgningsfristens udløb den 24.10.86 kl. 
1200 var der indkommet ansøgninger fra følgen
de : &------------------- --------------------------
A  -

B -

C -

D -

E -

F -

G -

H -

I -

J -

K -

L -

M -

N  -

0 -

P -

Q -

R -

c? ;-
T  -

u -

v -

X ■

Skolenævnet v. Mølleg.sk. den 29.10.86.
Man besluttede at anbefale flg. indkaldt til 
samtale:
Ansøgerne J - C - F - Q - R - K i  prioriteret 
rækkefølge.

fortsættes....



42 ) fortsat.

Skoleforvaltningen, den 03.11.86.

Skolekommissionen) den 05.11.86
Samtaleudvalget besluttede at indkalde flg. 
til samtale:
Ansøgerne J - Q - F - R - U - C i  priori
teret rækkefølge.

Skolenævnet den 12.nov. 1986
Jvf. skolestyrelseslovens § 27 stk. 11 har 
nævnet afgivet følgende udtalelse: 
Skolenævnet har gennem samtaler fundet frem 
til 2 velkvalificerede ansøgere, hvoraf sko 
lenævnet vil pege på konstitueret skolein
spektør Stig Munch Andersen som den bedst 
kvalificerede ■

Skolekommissionen) den 19.11.86. 
Skolekommissionen indstiller følgende: 
Stig Munch Andersen 7 stemmer som nr. 1.

Den 21.11.86,

Økonomiudvalget har nedsat et samtaleudvalg.

ØK-udvalgets samtaleudv. den l.dec. 1986
Det anbefales at skolekommissionens ind
stilling følges, således at Stig Munch 
Andersen ansættes som skoleinspektør ved 
Møllegårdskolen.



S £ s <

Ny forvaltningslov træder i kraft 1. januar 1987.

Forvaltningsloven får betydning for alle, der beskæfti
ger sig med off.forvaltning i kommuner m.v. Loven 
indeholder elementer, der er kendt af mange, men 
medfører også nye ting.
På chefplan har der allerede været noget mødeaktivi
tet herom, men der mangler information til en bredere 
kreds.
For at imødegå dette stilles forslag om anvendelse 
af specielt fremstillet videofilm om enmet.
Filmen kombineres med gruppearbejde og dækker 
områderne:

- lovens anvendelsesområder
- inhabilitet.
- vejledning og repræsentation.
- partsaktindsigt.
- partshøring.
- begrundelse
- klagevejledning.
- tavshedspligt
- videregivelse af oplysninger.

Vi har undersøgt 2 muligheder for denne formj

1. Vi har fået tilsagn om at leje filmen af Fredens- 
borgHumlebæk kommune og

2. Vi er forespurgt om vi vil købe 1 part sammen, 
med "de 6 kommuner".

Filmens samlede pris udgør ca./^tfø^kr.

Fg. kommunaldirektør d. 1.12.86:

Da det anses for at være af stor betydning at mange 
ansatte får kendskab til "spillereglerne" anbefales 
det at filmen anskaffes. Primært i samarbejde med 
"de 6 kommuner".

uag og an

Mandag, 8. december 1986
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Referat fra SU-møde den 24.11.86:

Arbejdstidsnedsættelse, præcicering af tidligere 
aftale.

Fix-Tid Flex-Tid
Mandag-onsdag 9-14 7-9

14-L7
Torsdag 9-12

15-18
7-9

12-15
18-1830

Fredag 9-13 7-9
13-15

Deltidsansattes arbejdstid placeres individuelt iflg. 
aftale med afd.chef.

Ny teknologi.
Oplæg til dagsorden anbefales.
Der indhentes udtalelse fra Kommunedata som forelæg
ges Regnecentralen m.h.t. fremtidige programmer 
for skat og soc.

Drøftelse af fremtidig personaleansættelse, omroke
ring.
Ved ansættelser i de enkelte forvaltninger nedsættes 
et samtaleudvalg bestående af chefen, souschefen, 
én medarb. samt evt. komm.dir.
Ved omrokering og arbejdsdeling inddrages personalet 
så tidligt som muligt.

Information via "Korn-Nyt".
Det er ønskeligt at information via "KommNyt" 
øges. Personaleforeningen kontaktes herom.

Diæter, DKI og DKII - dagskoleundervisning.
Det anbefales, at der udbetales diæter på DKI og 
DKII fra 1. januar 1987.

Vedrørende omstillingsbordet. 
Kommunen kontakter KTAS.

Forslag om installation af el-stik på en af lamperne 
på personaleparkeringspladsen.
Det anbefales, at der sættes el-kontakter på 2 lamper.

Forslag fra personale i øk.forv. om afholdelse af 
kaffepause i kantinen, (øvrige afd. har ikke taget 
stilling til forslaget).
Sagen undersøges i de enkelte forv.



SS*.

Til orientering fremsender personalet meddelelse 
om flg:

P erson aleklubben:
På generalforsamling d. 30.10.86 er følgende valgt:
Erling Lorentzen - formand
Lone Pamhede - kasserer
Dorthe Tinghuus - sekretær
Annette Albertsen - 1. suppleant
Sonja Hasling - 2. suppleant.

HK-klubben.
Efter generalforsamling d. 12.11.86 er flg. valgt. 
Carl H. Jensen - formand 
Carl Korvéll - næstfmd.
Kirsten Petersen - best medl.
Laila Andersen - suppleant 
Petronella Blokker - suppleant

Samrabejdsudvalg:
For det kommende år er SU-sammensat således: 
Fra personalet:
Carl H. Jensen - næstfmd- 
Kirsten Petersen 
Dorthe Tinghuus 
Anne-Mette Buur 
Fra ledelsen:
Karl Johansen - formand 
P. Sabroe 
Sv. Korterup 
Bjørn Godt-Hansen

Kantineleder Jytte Gigas ansøger om tilladelse til 
at deltage i kursus på "Kulinarisk kogeskole". Der 
er tale om 2-dages kursus uden overnatning.

Fg. komm.dir.
Kurset, der beløber sig til kr. 1.525,00 + vikar m.v., 
anbefales.



Teknisk forvaltning«
Ingeniør Peter Ibsen har ved skrivelse af 26.11.86 
ansøgt om afsked sin stilling pr.31.12.1986*

Fg. komm.dir. d. 1.12.86:
Ovenstående taget til efterretning.
Efterfølgende har civilingeniør Bjarni Nielsen været 
til samtale og er ansat i stillingenfor en 3-årig periode 
fra den 1.12.1986.

s

Tillægsbevilling - skatterevisorstilling.

Ved normeringsforhandlingerne pr. 1.4.1986 god
kendtes oprettelsen af en stilling som skattere
visor.
Ved budgetlægningen for 1987 er der ikke taget 
højde for denne stilling.
Årslønnen for en skatterevisor - skalatrin 27 - 
vil udgøre kr. 199.106.- årligt eller kr. 16.592.- 
månedlig.
Lønudgiften føres på konto 611 00 020-07.
Behovet for tillægsbevilling vil formentlig udgø
re 9 mdr. å 16.592.- eller kr. 149.328.-

Konstituering af;bestyrer pr. 1 . januar 1987 på 
piejehjemmet "De tre Ege114

Socialinspektøren:
\nnoncering og besættelse af:bestyrerstillingen 
på "De tre Ege".trækker ud på grund af:nedlæggelse 
stillingen som sygeplejerskestilling. Dansk Syge- 
jlejeråd har senest ønsket en forhandling, som er 
iftalt den 17/12 1986.
feg indstiller, at der konstitueres en medarbejder 
1 bestyrerstillingen, indtil stillingen bliver en-, 
leligt besat, og at afdelingsleder , 
constitueres i bestyrerstillingen.

. fungerer i  ø jeb likket som sted for- 
,ræder for forstander Holger Black-Jensen, og le -  
lelsen på DE TRE EGE anbefaler pågældende.

Socialudvalget den 25.11.1986: Det anbefales, at 
l konstitueres som bestyrer pr.1/1-87.



j .  o53237o4/19.11.86/SH 

DAGCENTRET - DE TRE EGE. /S<?C
I skrivelse af lo. november 1986 opsiger Anne 
Thomsen sin stilling som dagcenterleder ved ple
jehjemmet De tre Ege til fratræden den 31.12.86. 
Beskæftigelse 4o timer ugentlig.

Sagen forelægges socialudvalget med følgende 
punkter:

- orientering om opsigelsen
- stillingtagen til konstituering af leder

Forvaltningen skal indstille, at der konstitueres 
en medarbejder i lederstillingen indtil en ny 
leder kan ansattes, og at denne medarbejder bli
ver Mette Mosbech Larsen.

Mette Mosbech Larsen fungerer i øjeblikket som 
stedfortræder for dagcenterlederen, og ledelsen 
på Tre Ege anbefaler hende.

Socialudvalgsmøde den 25.11.1986: Det anbefales, 
at Mette Mosbech Larsen konstitueres som dagcen
terleder pr. 1.1.87.

j. o52511olo7/19.11.86/SH

DAGPLEJEN- orlovsansøgning.



3ersonalesaq vedr:



Dagplejen



fortsat.

5̂4?)
Ændring af arbejdsdeling mellem 
sekretariat og skoleforvaltning.

5£ £

Efter internt op3lag er overass.stilling i 
sekretariat nu besat af
Assistentstilling i skoleforvaltning er op
slået ledig.

j. o6o2ol/6.11.86/JN/sh

Bistandsafdelingen - arbegdstidsnedsættelse.

Sekretær som er sekretær i social-1
og sundhedsforvaltningens bistandsafdeling, sø
ger om nedsættelse af sin arbejdstid fra 4o ti
mer til 2o timer ugentlig fra den 1.3.1987.

Socialinspektøren, den 3.11.1986; Jeg kan anbe
fale ansøgningen om nedsættelse af arbejdstiden 
til 2o timer ugentlig. Ansøgerens arbejdsfunk
tion er ikke til hindre for nedsættelse af ar
bejdstiden.
De øvrige 2o timer søges besat ved ansættelse 
af en 2o timers sekretær i pensionsafdelingen.
Fung.komm.dir, den 6.11.86
Da stillingen i pensionsafdelingen er opslået, 
er der her alene tale om opdeling af

stilling i 2 halvdagsstillinger.
Økonomiudvalget 1P.11.1986: Tilbagesendes til for
nyet drøftelse i forvaltningen.

fortsættes....




